
çbalos reconeix que Foment va massa a poc a poc en lÕN-II

El ministre inaugura el tram Sils-Ma�anet de lÕA-2 sense refer�ncies als

trams del nord pendents de ser desdoblats

LÕEstat ha trigat 47 mesos a completar 2,75 km dÕobres

La primera visita del nou ministre de Foment, Jos� Luis çbalos, a les comarques gironines va servir, ahir, per

inaugurar un tram de lÕautovia A-2 ÐlÕN-II desdobladaÐ i per recon�ixer que una de les ferides de la demarcaci�

des de fa anys i panys continuar� ober ta. Tal �s la lentitud que f ins i tot lÕEstat admet que va molt a poc a poc per

connectar per carretera les comarques gironines amb la resta dÕEuropa. Ò[El tram Sils-Ma�anet] sÕha endarrerit

m�s del que es mereixiaÓ, va recon�ixer çbalos.

El tram entre Sils i Ma�anet (2,75 km) sÕha constru�t en 47 mesos, 7 m�s dels que estaven previstos. çbalos va

valorar que la velocitat dÕexecuci� no �s digna de gaire m�rit: ÒNo �s gaire, per� el cost �s signif icatiu.Ó Va parlar

de Òprojecte colálectiuÓ en refer�ncia a les administracions governades pel PP i que calia fer lÕestrena Òamb

humilitatÓ. Va avan�ar que les millores entre Ma�anet i Tordera Ðel PP va descar tar la duplicaci� del tramÐ

sor tiran a licitaci� per 27 milions a principi del 2019.

Previsi� amb abs�nciaEl ministre valenci� del PSOE va ser sincer: ÒEst� previst duplicar lÕN-II al tram nord.Ó No va

precisar ni va fer cap esment als trams pendents de ser desdoblats: Orriols-B�scara, la variant de B�scara, el

tram B�scara-Figueres, la variant sud de Figueres, la variant de Pont de Molins i el tram entre Pont de Molins i la

Jonquera.

LÕany 2015, hi havia previstos 130 milions en els sis trams de lÕAlt Empord�. Amb Ana Pastor (PP) a Foment, les

obres haurien dÕhaver comen�at el 2016, per� no ha estat possible. El dia 8, el diputat Marc Lamu� (PSC), present

ahir a Ma�anet, va informar que la tramitaci� ambiental dels sis trams sÕhavia desencallat, pas previ per a la

redacci� dels projectes.

El ministre de Foment va avan�ar que el tram Mediny�-Orriols, al l�mit del Giron�s i lÕAlt Empord�, entrar� en

funcionament el segon trimestre del 2019. Segons apunta lÕACN, Foment admet que Òels terrenys dÕaquesta zona

han patit diversos despreniments per la climatologia, cosa que ha fet retardar els terminisÓ. çbalos tamb� va dir

que es perllongar� el tram de lÕA-26 entre Besal� i Cabanelles (58 milions), sÕavan�ar� en la variant dÕOlot, per

qu� ja hi ha acord amb lÕalcalde, Josep M. Corominas, i que millorar� la seguretat a Ordis i Llan��.

LÕobra t� dos carrils per sentit des de Ma�anet f ins a lÕenlla� amb Sils i tres entre aquest punt i lÕenlla� amb

Vidreres. El tram, amb carrils de 3,5 m dÕamplada, inclou tres viaductes (per sor tejar les rieres de Pins, Rec Clar i

Rec Sorrer). SÕhi han destinat 65.641 m³ de terra vegetal, i les expropiacions i les indemnitzacions han costat

253.241 euros.

A difer�ncia de lÕober tura del Caldes-Sils (desembre del 2014), en qu� hi era el conseller Santi Vila, ahir el

secretari dÕInfraestructures i Mobilitat, Isidre Gav�n, va representar el govern. Tamb� hi eren els diputats Sergi

Miquel i Jordi Xucl� (PDeCAT), el senador Joan Bagu� (PDeCAT), el subdelegat espanyol a Girona, Alber t

Bramon, el subdelegat de Defensa, Antonio Merl�n, i el director general de Carreteres de lÕEstat, Javier Herrero.
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